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 در استاي مديريت مصرف انرژي؛
 رصد و تعديل چراغ هاي روشنايي معابر 

در غرب مازندران
مديرعامل شركت توزيع نيروي برق غرب مازندران گفت: تعديل چراغهاي روشنايي 

معابر در حوزه غرب مازندران بصورت مستمر رصد مي شود.
مهندس كيوان فرح زاد مديرعامل شــركت توزيع نيروي برق غرب مازندران با اعلام اين خبر گفت: 
جايگزيني چراغهاي كم مصرف جديد)LED(، حذف چراغهاي روز روشن و تعديل چراغهاي موجود 
در شبكه هاي روشنايي معابر در سطح غرب مازندران، طي هماهنگي انجام شده با ادارات راه، شهرداريها 
و نهادهاي انتظامي و امنيتي، در اولويت تامين روشنايي نقاط حادثه خيز و حساس در حال انجام است.

وي افزود: با اقدامات مستمر گروههاي عملياتي و پايش ناظرين ستادي ، با هدف مديريت مصرف انرژي 
الكتريكي و كمك به كاهش مصرف گاز نيروگاهها در فصل سرما اقدامات موثري در اين بخش انجام شده 
است.فرح زاد ادامه داد: با مشاركت نهادهاي متولي و جايگزيني چراغهاي كم مصرف )LED( و همچنين 
تعديل روشنايي خيابانها و پاركها و اماكن عمومي تاكنون بيش از دوازده مگاوات از توان مصرفي روشنايي 

در حوزه غرب مازندران، تعديل شده است.

بازديد کمیته شناسايی و جمع آوری مراکز غیر مجاز 
استخراج رمز  ارز از نیروگاههای مقیاس کوچک

به گزارش روابط عمومی شركت برق منطقه ای مازندران و گلستان، اعضای كميته 
شناسايی و جمع آوری غير مجاز استخراج رمز ارز شركت برق منطقه ای مازندران از 
نيروگاههای مقياس كوچک شركت های ضياكو، مولد ستاره بابل، بهسا مبين پارسه و 

نيرو خاصه  بازديد كردند.
بر اساس اين گزارش؛ در اين بازديد كه با حضور مديران، نمايندگان دفاتر حراست و امور محرمانه، حقوقی 
و بازار برق صورت گفتنی است؛ دستگاه های رمز ارز در كشور حدود 500 مگاوات مصرف برق دارند كه 

بايد نسبت به جمع آوری آن اقدام كرد.

به مناسبت هفته بسيج برگزار شد:
اردوی فرهنگی  ورزشی بسیج شرکت آبفا مازندران  

به مناسبت گراميداشت هفته بسيج، اردوی فرهنگی ورزشی كاركنان بسيجی شركت 
آب و فاضلاب مازندارن در روستای امره شهرستان ساری برگزار شد

در راستای اجرای برنامه های هفته بسيج و گراميداشت اين هفته، يك دوره اردوی فرهنگی - ورزشی 
با حضور ۶0 نفر از كاركنان بسيجی شركت برگزار شد و همكاران اين شركت با حضور در گلزار شهدای 
روستای امره ساری و زيارت آرامگاه شهيد مدافع حرم سيدجواد اسدی با شهدای جنگ تحميلی تجديد 
ميثاق كردند و سپس به طول ۹ كيلومتر تا امامزاده علی اين روستا در جاده جنگلی و طبيعت پائيزی پياده 
روی كردند.در اين مراسم مهندس بهزاد برارزاده مدير عامل شركت ضمن تبريك هفته بسيج بر تقويت 
روحيه  بسيجی به منظور رشد و ارتقا جايگاه و تحقق اهداف شركت تاكيد كرد و به ارايه خلاصه ای از  
عملكرد شــركت پرداخت.در ادامه سرهنگ عمويی معاون فرهنگی سپاه كربلا استان نيز طی سخنان 
كوتاهی بسيج را مختص همه افراد دانست و بيانيه    گام دوم انقلاب و  نيز محروميت زدايی بسيج با ايجاد 
وحدت در جامعه را تشريح كرد.مهندس سيد محسن جمالی فرمانده پايگاه بسيج شركت آب و فاضلاب 
مازندران نيز باگراميداشت هفته بسيج و قدردانی از زحمات مهندس جانباز فرمانده سابق شركت، هدف از 
اين اردوی فرهنگی -ورزشی را ايجاد روحيه همكاری ،انس و الفت ميان همكاران در راستای پيشبرد اهداف 
شركت و  خدمت رسانی بهتر به مردم بيان كرد.گفتنی است در پايان اين اردو ، دو سهميه سفر به مشهد 
مقدس بين حاضران قرعه كشی و به 5 نفر از شركت كنندگان در مسابقه كتابخوانی هفته بسيج نيز به قيد 

قرعه جوايز نفيسی اهداء شد.

تا بهار سال بعد:
سهم البرز از آب سد طالقان دو برابر می شود      

با افزايش دوبرابری تخصيص آب شرب استان، 250هزار نفر از مردم استان البرز تا 
بهار سال آينده از آب تصفيه شده سد طالقان بهره مند می شوند.

مهندس ذوالفقار مهدی زاده مديرعامل آبفای البرز با اعلام اين خبر گفت:با بهره برداری  از واحد سوم 
تصفيه خانه آب شماره 2 كرج،تا بهار سال آينده 250 هزار نفر از ساكنان كرج،رجايی شهر،مهرشهر،كمالشهر 
و فرديس از آب سد طالقان بهره مند خواهند شد.وی افزود: به دنبال افزايش  حقابه البرز از سد طالقان از 
55 به 110 ميليون متر مكعب كه در ســال ۹۹ و از سوی وزارت نيرو با آن موافقت شد،عمليات احداث 
سومين واحد از تصفيه خانه آب شماره 2 كرج آغاز و هم اكنون 75 درصد پيشرفت فيزيكی دارد.وی ظرفيت 
اين واحد از تصفيه خانه را 500 ليتر بر ثانيه ذكر كرد و گفت:با كاهش آبدهی چاه ها و كمبود منابع آب 
زيرسطحی  در اين استان، آبفای البرز برای افزايش حقابه استان البرز از آب سدهای طالقان و كرج،پيگير 
بوده است؛ در حالی كه هم اكنون تامين نيازهای آبی استان از طريق منابع زيرزمينی 75 و منابع سطحی 
25 درصد است،با بهره برداری از واحد سوم اين تصفيه خانه ،اين نسبت به 31 درصد افزايش خواهد يافت 
كه پيامد آن رشد كيفی آب شرب و حفظ ذخاير آسيب ديده و ارزشمند سفره های زيرزمينی و جلوگيری از 
نشست زمين در كل استان خواهد بود. مهندس مهدی زاده در پايان گفت:اين طرح آبرسانی با اعتبار 500 

ميليارد ريال و در مدت 15 ماه به اتمام  می رسد.

امام جمعه كرج: 
دستگاه قضا به صورت جدی به تخلفات حصار ورود کند

امام جمعه كرج با اشاره به اينکه پرونده گود برداری در حصار كرج به صورت جدی 
بررسی شده اســت و بازديد انجام شد، گفت: تخلفاتی در قبل و بعد از گودبرداری 
صورت گرفته است كه انتظار می رود دستگاه قضا به صورت جدی به مسئله ورود كند.

آيت الله حســينی همدانی، امام جمعه كرج  در خطبه های نماز عبادی سياسی در مصلای بزرگ امام 
خمينی )ره( كرج بابيان اينكه در هفته جاری ياد و خاطره شــهدای گران قدری كه برای اعتلاء كلمه الله 
و استقلال كشور به شهادت رسيدند را گرامی می داريم، بيان داشت: هفتم آذر دانشمند هسته ای شهيد 
فخری زاده، هشتم آذر شهيد دكتر مجيد شهرياری، دهم آذر آيت اللهِ شهيد سيد حسن مدرس و يازدهم 
آذر شهيد ميرزا كوچك خان جنگلی به شهادت رسيدند.وی در بخش ديگری از بيانات خود با اشاره پنجم 
آذرماه روز بسيج مستضعفان و تشكيل بسيج مستضعفان به فرمان امام خمينی رحمه الله عليه، اظهار داشت: 
كارنامه بسيج از بدو تأسيس كه به دم مسيحايی و بصيرت مؤمنانه ی امام راحل عظيم الشان تشكيل شد 
تا امروز، حكايت كننده كاركردهای فراوان در مقابله با چالش ها و بحران های گوناگون است. از نقش آفرينی 
درنبرد سخت و دفاع از كشور بگيريد تا بحران ها و تهديدات و جنگ نرمی كه امروز كشور با آن مواجه 
هست لذا همه توجه داريد كه حفظ انقلاب از خود انقلاب سخت تر است و انقلاب را مردم انقلابی كه در 
مقابل چالش ها و تهديدها می ايستند حفظ می كنند كه همگی بسيجی اند.امام جمعه كرج با تأكيد بر اينكه 
قابليت هايی كه بسيج دارد و موضوعاتی كه ورود می كند فراوان است، گفت: امروز جمعی از برادران بسيج 
هم در قالب طرح صالحين در نماز حضور دارند، بنده در اين نوبت به قابليت بسيج در جهت الگوسازی 
اشــاره كرده، بعضی موارد را از كلمات رهبر معظم انقلاب فقط بازخوانی و يادآوری می كنم. البته مطالب 
عملكردی و نحوه گستره عملكرد را از برادر بزرگوارمان فرمانده محترم سپاه استان سردار حيدرنيا شنيديد؛ اما 
نكاتی را كه عرض می كنم از يك منظر ديگری است. قابليت های بسيج بخشی الگو بودن است كه راجع 
به اين الگو بودن چند جمله عرض می كنم.آيت الله حسينی همدانی در ادامه بابيان اينكه يكی از الگوها، 
»الگوی رعايت قانون و اخلاق« است كه بسيج نمونه ی اتم آن بايد باشد، اظهار داشت: يعنی هر جا بسيجی 
ببينيم نمونه قانون ببينيم لذا رهبر معظم انقلاب فرمودند: شما بايد نمونه اخلاق و تواضع و مهربانی و رعايت 
مقررات باشيد. آن كسی بسيجی تر است كه مقررات را بيشتر رعايت می كند. به خاطر اينكه اين فرد بيشتر 
از همه برای نظام دل می سوزاند و مقررات لوازم قطعی اداره درست نظام است. اين هم دستورالعمل است 
هم آسيب شناسی است.وی با بيان اينكه »الگوی جذب جوانان به مسجد« نيز يكی ديگر از اين الگوهاست، 
گفت: مسجد يكی از مهم ترين پايگاه های نيرو ساز برای اسلام و انقلاب است و بايد حتماً متوليان مساجد 
برای مسجد برنامه داشته باشند. امام مسجد بخصوص بدون برنامه نبايد باشد. بايد طرح داشته و امورات 
فرهنگی منطقه خودش را و حواشی مسجد و محله را مديريت كند. بدون برنامه و طرح نامه نمی شود خدمت 
كرد. مسائل فرهنگی هر منطقه متوجه امام مسجدِ مسجد آن منطقه است. البته مهم ترين بازوان امام، بسيج 
است كه بايد از بسيج در اين رابطه استفاده كند.نماينده ولی فقيه در استان البرز در ادامه افزود: ايشان دراين باره 
نكاتی را تذكر می دهند كه همه اركان مسجد بايد عمل كنند و امروز اگر می بينيم گاهی اختلافاتی هست 
بيشتر مربوط به جايی است كه همين سفارشات رهاشده است. فرمودند: مساجد را رها نكنيد، نيروی مقاومت 
بسيج بهترين جايی كه دارد همين مساجد است. منتها مساجد را مسجد نگه داريد. با امام جماعت مسجد، 
با عبادت كنندگان مسجد و با مؤمنينی كه در مسجدند برادرانه صميمی باشيد كه به حمدالله هستيد؛ و آن 
را حفظ كنيد و بيشتر كنيد. اول وقت نماز را به جماعت پشت سر پيش نماز هر مسجدی كه در آن هستيد 
بخوانيد. در مراسم دينی مسجد و تبليغات آن شركت كنيد، در مراسم دعا و قرآن و مراسم مذهبی شركت 
كنيد، شما و امام جماعت آن مسجد، هر كس كه هست، مشتركاً مسجد را حفظ كنيد. برای مسجد جاذبه 
درست كنيد تا بچه ها، جوانان و زن و مرد محله مجذوب مسجدی شوند كه شما در آن هستيد و بيايند. 
مسجد پايگاه بسيار مهمی است. بسيجی و كسی كه بسيجی فكر می كند بايد الگوی جذب به مسجد باشد 
و لازم  نيست حتماً كارت بسيج داشته باشد.آيت الله حسينی همدانی با تأكيد بر اينكه يكی ديگر از آن 
الگوها، »الگوی تقوای الهی« است، خاطرنشان ساخت: آنچه توانسته بسيج را تا امروز حفظ كند، روحيه تعبد 
و خدامحوری و تقوا بوده كه بايد اين مهم را حفظ و تقويت كرد و فرمودند: بدانيد امروز يكی از سلاح های 
دشمنانی كه مرگ بر آن ها می گوييد اين است كه در مقابل جوانان ما دانه بپاشند. دانه گناه، دانه جاذبه های 
گناه، جاذبه های فساد. تا بلكه بتوانند آن ها را جذب كنند. نفس قوی بايد بايستد و تسليم اين جاذبه ها نشود. 
مراقب باشيد. جوانان بسيجی ما مؤمن اند، مطهرند، پاک اند؛ اما ممكن است در ميان آن ها افرادی پيدا شوند 
كه روح قوی نداشته باشند و تسليم ترفند دشمن و شياطين گردند. اينجا تقوا به درد می خورد. تقوا يعنی 
اين كه دائم مراقب خودمان باشيم و نگذاريم كه اشتباه كنيم لذا دوستان تا می توانيد روی مسئله تقوا كاركنيد. 
»فَإنَِّ خَيرَ الزّادِ التَّقوی« بهترين توشه كه ما را در همه عرصه ها نگه می دارد تقواست. تقوا را در خودتان 
تقويت كنيد.وی در ادامه از »الگوی مبارزه با فساد« به عنوان يكی ديگر از الگوها نام برد و تصريح كرد: اين 
الگو در مقابل اشاعه فساد، خرابكاری و توطئه دشمن بسيج می ايستد.رئيس شورای فرهنگ عمومی استان 
البرز »الگوی هوشياری« و »الگوی بصيرت در دشمن شناسی« را به عنوان الگوهای پنجم و ششم برشمرد 
و گفت: دشمنی كه برای ضربه زدن به اسلام و انقلاب از يك راه و با يك روش نمی آيد. بايد برای مقابله 
با او هوشيار بود و لحظه ای غفلت و خواب نداشت و الحمدلله بسيج تا امروز در اكثر مواقع موفق بوده است 
و من بعد هم ان شاءالله موفق خواهد بود. آيت الله حسينی همدانی در ادامه به »الگوی نوگرا بودن« اشاره 
كرد و گفت: چيزی كه باعث زنده بودن مجموعه ای می شود اين است كه خودش را دائماً به روز نگه دارد 
و خودش را احيا كند فلذا رهبر معظم انقلاب در اين رابطه فرمودند: تجدد و نوگرائی حقيقی و باز كردن 

ميدان های تازه ی زندگی، مطلوب اسلام است.

استاندار در جمع هنرمندان استان تاکید کرد؛

ضرورت طراحی نقشه راه فرهنگ و هنر آذربایجان  شرقیضرورت طراحی نقشه راه فرهنگ و هنر آذربایجان  شرقی
آذربايجان شــرقی - مســلمی: اســتاندار 
آذربايجان  شرقی با تاكيد بر اعتلای جايگاه هنر 
و هنرمند در استان، طراحی نقشه راه فرهنگ 
و هنر اســتان، راه اندازی صندوق ذخيره هنر 
برای حمايت از هنرمندان، توسعه اقتصاد هنر 
و ايجاد زمينه حضــور هنرمندان در بازارهای 
داخلی و بين  المللی را از جمله راهکارهای تحقق 

اين مهم عنوان كرد.
عابديــن خرّم در نشســت صميمی بــا هنرمندان و 
اهالی فرهنگ و هنر استان، با بيان اينكه هنرمند برای 
تصويرسازی يك واقعيت، زحمت فراوانی می كشد، افزود: 
فضيلت هنرمند بسيار بالاتر از تكريم های انسانی است 
و هنرمند نبايد هنر و جايگاه خود را با توجهات پيرامونی 
مقايســه كند.وی با اشاره به اينكه دولت سيزدهم برای 
اعتلای جايگاه هنر عزم جدی دارد، گفت: در همين مدت 
كوتاه فعاليت اين دولت، وزير ارشــاد دو بار به آذربايجان 

شرقی سفر كرده و نگاه تمركززدايی و توجه به ظرفيت  
استان ها در اولويت اين دولت مردمی است.

استاندار آذربايجان شرقی با بيان اينكه غير از هنر هيچ 
عاملی نمی تواند انسان ها را دورهم جمع كند، افزود: بايد 
هنرهای واقعی حقيقت خواه هم در جنبه ادراكی و هم جنبه 

تبيينی را بيشتر و بهتر معرفی كنيم.
خرّم ادامه داد: هنرمند بايد با انبساط خاطر، مكنونات قلبی 
و آفرينش های ذهنی خود را ارائه كند كه اين نيازمند تبديل 
هنر به عامل سرمايه ساز است و مسئولان بايد به اقتصاد 
هنر توجه بيشتری كنند.وی تاكيد كرد: هنر و هنرمند بايد 
از انزوا خارج شوند؛ اثر هنری بايد عامل خلق امكاناتی شود 
و همه توجهات را برای گسترش هنر جلب كند.استاندار 
آذربايجان شرقی سپس چند اولويت و برنامه پيشنهادی 
برای اعتلای جايگاه هنر به هنرمندان استان ارائه كرد.

طراحی نقشه راه فرهنگ و هنر يكی از اين اولويت ها بود 
كه خرّم در تشريح آن، گفت: ما در استان بستر مناسب، 

افراد متخصص و انديشــمندان و طراحان برجسته ای 
را داريم؛ نقشــه جامع در صورت تحقق، هم اولويت ها را 
مشخص می كند و هم وظايف دستگاه ها را تعيين می كند.
وی ادامه داد: بايد نيازهای فرهنگی تبريز و آذربايجان 
 شرقی را شناسايی كرده و در يك قالب مشخص و بازه 

زمانی معين اين نيازها را رفع كنيم.
راه اندازی صندوق ذخيره هنر برای كمك به معيشــت 
هنرمندان و اجرای پروژه های هنری، توســعه بازارهای 
داخلی و بين المللی بــرای هنرمندان و ارائه محصولات 
هنری در بازارچه های مرزی و توسعه مبادلات و ارتباطات 
فرهنگی با كشورهای منطقه از ديگر برنامه های پيشنهادی 

استاندار آذربايجان شرقی به اهالی فرهنگ و هنر بود.
خرّم در پايان با بيان اينكه مديون اهالی هنر و هنرمندان 
هستم، گفت: اين اعتراف تلخ را بايد بكنيم كه در تبريز 
به هنر كم توجهی شده، اما ما تلاش های خود را افزايش 

خواهيم داد تا اين نقيصه را جبران كنيم.

اخبار کوتاه 

آذربايجان شــرقی - مسلمی: مدير 
منطقه 8 عمليات انتقال گاز از افزايش 
پهناي باند ارتباطي تاسيسات تقويت 
فشار و اندازه گيري گاز در اين منطقه 

عملياتي خبر داد.
فيروز خدائي با اعلام اين خبر گفت: در راستاي 
بهبود ارتباط مخابراتي و افزايش سرعت انتقال 
ديتا بين تاسيسات تقويت فشار و اندازه گيري گاز 
با ستاد منطقه 8 پهناي باند تاسيسات تقويت فشار 
گاز مرگنلر از طريق زيرساخت شركت مخابرات 

ايران از 2 به 8 مگا افزايش يافت. خدائي افزود: در همين راســتاي پهناي باند 
ارتباط تاسيسات تقويت فشــار گاز چلوند و تاسيسات اندازه گيري گاز آستارا از 
طريق زيرساخت فيبر نوري و راديوي اختصاصي شركت ملي گاز و همچنين 
با مساعدت و همكاري مديريت و كارشناسان مخابرات ستاد انتقال گاز ايران، به 
ترتيب تاسيسات چلوند از 2 به 8 مگا و تاسيسات آستارا از 2 به 4 مگا ارتقاء يافت.

مدير منطقه 8 عمليات انتقال گاز اظهار داشت: با راه اندازي اين طرح در هزينه 

اجراي طرح فيبر نوري و هزينه ماهيانه سرويس 
8 مگا، صرفه جويي قابل ملاحظه اي بعمل آمد.

وي بيان كرد: هــدف از ارتقاي پهناي باند در 
تاسيسات تقويت فشــار و مراكز بهره برداري 
خطــوط لوله گاز منطقه، ارائه افزايش كيفيت و 
سرعت سرويس هاي تحت شبكه و ارائه راندمان 

كاري بهتر و بالاتر بوده است.
خدائي ادامه داد: طبق برنامه ريزي در نظر است 
پهناي باند ساير تاسيسات و مراكز بهره برداري 
خطوط لوله منطقه افزايش يافته تا از اين طريق 
بستري امن و مطمئن را در سيستم هاي شبكه انتقال گاز ايجاد و به بالاترين 
استانداردها، تنوع و گستردگي خدمات مخابراتي و سامانه هاي كنترل از راه دور 

دست يابيم.
مدير منطقه 8 عمليات انتقال گاز ابراز اميدواري كرد: با راه اندازي سيستم جديد 
مخابراتي منطقه و افزايش پهناي باند ايستگاههاي تقويت فشار و اندازه گيري، 

تعداد و مدت زمان قطعي هاي قبلي به حداقل كاهش يابد.

تعميرات اساسی توربين نوسکی واحد 
سوم تاسيســات رشت با استفاده از 
تجهيزات بومی سازی شده و تلاش 
و تجارب همکاران جوان و متخصص 
منطقه 9 عمليات انتقال گاز با موفقيت 

به اتمام رسيد.
به گــزارش روابط عمومی منطقه ۹ عمليات 
انتقــال گاز، محی الدين مفخمی با اعلام اين 
خبر اظهار كرد: تاسيسات تقويت فشار گاز رشت 
يكی از تاسيسات مهم و استراتژيك منطقه ۹ 

عمليات انتقال گاز است كه وظيفه تامين گاز استان های شمالی كشور را عهده 
دار می باشد.

وی خاطرنشــان كرد: با توجه به اينكه انتقال گاز توسط توربوكمپرسورهای 
تقويت فشار صورت می گيرد، انجام تعميرات اساسی اين دستگاه ها نقش مهمی 

در تحقق انتقال ايمن و پايدار گاز خواهد داشت.
سرپرست منطقه ۹ عمليات انتقال گاز افزود: تعميرات اساسی 10 هزار ساعته 

توربين نوسكی واحد سوم تاسيسات تقويت فشار 
گاز رشت با استفاده از توان و تجارب همكاران 
جوان و متخصص منطقه در بازه زمانی تعريف 
شــده انجام و پس از تست عملكرد و بررسی 
سيستم های حفاظتی با موفقيت در سرويس 

قرار گرفت.
 guide مفخمی با اشاره به بازسازی مجموعه
LP و HP اين توربين كه بين مراحل vain
نصب اســت، اعلام كرد: در تعميرات اساسی 
انجام شــده، از بابيت های جديــد روز دنيا در 
 OIL ياتاقان های توربين اســتفاده شده و تجهيزات بومی سازی شده مانند

DEFLECTION RING نيز مورد استفاده قرار گرفته است.
سرپرست منطقه ۹ عمليات انتقال گاز، افزايش قابليت اطمينان تاسيسات، انتقال 
پايدار، پاک و ايمن گاز، جلوگيری از بروز خرابی های احتمالی و كاهش هزينه 
های تعميرات و نگهداری را از جمله مزايای انجام تعميرات اساسی برشمرد و از 

تلاش های مجموعه عمليات ايستگاه های منطقه  قدردانی كرد.

خدایی اعلام کرد؛ سرپرست منطقه 9 عملیات انتقال گاز خبر داد؛

 افزايش پهناي  باند ارتباطات مخابراتي 
منطقه 8 عمليات  انتقال گاز

 استفاده از تجهیزات بومی سازی شده 
در تعمیرات  اساسی توربین تأسیسات حیاتی رشت

شــهردار كرج گفت: مديــران بايد 
از  و  باشــند  پاسخگوی رســانه ها 
آن ها  سازنده  انتقادات  و  پيشنهادات 
برای پيشبرد اهداف مديريت شهری 

استفاده كنند.
مصطفی ســعيدی ســيرائی در نشستی با 
هيئت مديره خانه مطبوعات استان البرز با اشاره 
به اينكه رسانه بازوی توانمند مجموعه مديريت 
شهری است، اظهار كرد: رسانه ها چشم تيزبين 
شــهروندان هســتند و با انعكاس مســائل و 

مشكلات شهری، نقش اساسی در تحقق مطالبات آن ها دارند.
وی توضيح داد: شهرداری حمايت از رسانه های شناسنامه دار را در دستور كار 

خود قرار داده و در اين خصوص همكاری لازم را با اهالی رسانه خواهد داشت.
سيستم توزيع آگهی های شهرداری نظام اند می شود

مصطفی سعيدی سيرائی شهردار كرجبابيان اينكه سيستم پرداختی به رسانه ها 
به اصلاح و بازنگری نياز دارند، گفت: عدالت محوری بايد سرلوحه نظام پرداختی 
به رسانه ها باشد و اين طور نباشد كه يك رسانه منتفع و ديگری هيچ دريافتی از 

شهرداری نداشته باشد.
سعيدی سيرائی با تأكيد بر اينكه به دنبال نظامندكردن سيستم توزيع آگهی 

و رپرتاژهای شهرداری هســتيم، اضافه كرد: 
انتشار عملكرد شــهرداری در جرايد و رسانه ها 
در قالب رپرتاژ- آگهی بايد با هماهنگی حوزه 
روابط عمومی صورت بگيرد تا مديريت بر نحوه 

پرداخت ها به درستی صورت بگيرد.
بين رسانه ها و شهرداری فاصله ای 

نيست
وی بــا تأكيــد بااينكه هيچ فاصلــه ای بين 
شــهرداری و رسانه ها نيست، گفت: از انتقادات 
سازنده برای اصلاح امور استقبال می كنيم چون 
نقد منصفانه است كه مديران را به پيگيری بهتر اهداف تعيين شده ترغيب می كند.
به گفته شهردار كرج رسانه ها در كنار نقد سازنده می توانند مجموعه شهرداری 
را برای انعكاس مناسب عملكرد اين مجموعه ياری كنند و از اين طريق اعتماد 

شهروندان را به شهرداری افزايش و اميد را در دل های آن ها زنده كنند.
سعيدی سيرائی ادامه داد: شهرداری آمادگی دارد با تعامل با خانه مطبوعات دوره 

سواد رسانه برای مديران شهرداری برگزار كند.
وی با اشــاره به ضرورت ارتباط سازنده رسانه ها با مديران شهرداری ادامه داد: 
مديران بايد پاسخگوی رسانه ها باشند و از پيشنهادها و انتقادات سازنده آن ها برای 

پيشبرد اهداف مديريت شهری استفاده كنند.

سرپرســت شــركت توزيــع برق 
مازندران در جلســه مديريت دارايی 
اين شركت گفت :  برنامه ريزی پياده 
سازی فرايندها و استقرار گام به گام 
سيستم مديريت دارايی های فيزيکی 
در شركت توزيع برق مازندران انجام 
شــده و در حال سير مراحل تکميلی 

است.
مهندس سيد كاظم حســينی با بيان اينكه 
مديريت دارايی فيزيكی مجموعه فعاليت های 

هدفمند و برنامه ريزی شــده است اظهار داشت:  شركت توزيع برق مازندران 
از طريق اين سيستم هزينه، ريسك و عملكرد تجهيزات و دارايی های خود را 
طی فرآيندی تحت عنوان چرخه عمر دارايی به منظور پياده سازی برنامه های 

استراتژيك سازمان و نيل به اهداف متعالی سيستم مديريت می نمايد.
وی به ويژگی های ســازمان های دارايی محور اشاره كرد و گفت:  استقرار 
سيســتم مديريت دارايی های فيزيكی در سازمان های دارايی محور موجب 
بهبود عملكرد ها از طريق برگشت سرمايه وكاهش هزينه، امكان تصميم گيری 
بر اســاس اطلاعات سرمايه گذاری ها، كاهش ضررهای مالی،  بهبود ايمنی 
از طريق مديريت ريســك، بهبود تعرفه خدمات، بهبود اثر بخشی ومديريت 

عملكرد سازمان و در نهايت افزايش رضايتمندی 
مشتركين خواهد شد .  سرپرست شركت توزيع 
برق مازندران اظهار داشت: تشكيل كميته عالی، 
اصلاح ساختار ســازمانی، تشكيل جلسات با 
شــركت های پيش رو،فراخوان مشاور،ارزيابی 
مديريــت  فرآينــد  ســازمانی،اصلاح  درون 
كار،برگزاری كارگاه مديريت دارايی و ... از جمله 
اقدامات شركت توزيع برق مازندران در اين زمينه 
بوده است.همچنين عضويت در گروه پيشگامان 
استقرار فاز اول مديريت دارايی های فيزيكی با 
همكاری كميته مركزی توانير و پايش  پياده سازی برنامه ها مطابق با مصوبات 

كميته جزو برنامه های جاری شركت است.
وی به برنامه های پيش رو شركت توزيع برق مازندران اشاره و تصريح كرد:  
اخذ مشاور آموزشی و اصلاح فرآيندها،برنامه ريزی كنترل بهبود مستمر فرآيندها 
در راســتای مديريت دارايی ها،ارتقا فرهنگ سازمانی و استقرار و پياده سازی 
سيستم،توسعه نرم افزار pmموجود به cmms وايجاد بستر های لازم جهت 
راه اندازی سيستم مديريت دارايی فيزيكی eam و نهايتا نيل به تعالی سازمانی 
از طريق ايجاد زير ساخت های لازم جزو اهداف پياده سازی سيستم مديريت 

دارايی های فيزيكی در شركت بوده كه در آينده اجرايی خواهد گرديد .

شهردار کرج: سرپرست شرکت توزیع برق مازندران تأکید کرد؛

رسانه بازوی توانمند مدیریت شهری است لزوم تسریع در فرآیند مدیریت دارایی در شركت توزیع نیروی برق مازندران

به گزارش روابط عمومی ســازمان بسيج رسانه 
استان البرز، به مناسبت هفته بسيج محمد اسديان 
عضو شورا و رئيس مركز پژوهش ها و مطالعات 
راهبردی شورای اسلامی شهر كرج با حضور در 
ساختمان سازمان بسيج رســانه استان البرز با 

مسئول و بسيجيان اين سازمان ديدار كرد.
در اين ديدار محمد اسديان با گراميداشت هفته بسيج هدف 
از اين ديدار را تبريك هفته بسيج به كادر اجرايی سازمان بسيج 
رسانه و به نيابت از تمامی بسيجيان حوزه رسانه دانست و عنوان 
كرد: روحيه خستگی ناپذيری، رفع مشكلات مردم، برنامه ريزی 
در كار، خدمت صادقانه، دل ســوزاندن برای مردم ، اخلاص 

در كار از جمله ويژگی هايی اســت كه از تفكر بسيجی نشات 
می گيرد.

وی در ادامه با بيان اينكه شهيد  سيد مرتضی آوينی نمونه  ای 
تاثيرگذار از تفكر بسيجی بوده است گفت: بايد همواره اين شهيد 

بسيجی الگو بسيجيان و جامعه رسانه ای قرار گيرد.
اسديان به نقش و جايگاه بسيج مستضعفين در جامعه پرداخت 
و افزود : يكی از پشتوانه های مهم جمهوری اسلامی ايران در 
نبرد نامتقارن با دنيای استكباری غرب، بهره گيری از مهم ترين 
نقطــه قوت اين نظام مقدس، پشــتوانه مردمی و وجود نهاد 

مقدس نيروی مقاومت بسيج است.
رئيس مركز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای شهر كرج با 

اشاره به جايگاه بسيج رسانه در استان، اضافه كرد: بسيج رسانه 
بستری برای انسجام رسانه های استان است و با بهره گيری 
از تفكر بسيجی و ايجاد جبهه منسجم رسانه ای می تواند با 

حملات دشمن در حوزه رسانه مقابله نمايد.
سيد محمدرضا موسوی زاده مسئول بسيج رسانه استان البرز 
در ادامه اين نشست با بيان اينكه بسيج يكی از بهترين دستاورد 
انقلاب است گفت: بسيج به هيچ حزب، گروه و جناح خاصی 

تعلق ندارد و پشتوانه آن مردم هستند.
وی ادامه داد : بسيج يك نهاد پوياست كه براساس نياز جامعه 
شكل گرفته و در موضوعات مختلف وارد شده و غم را از چهره 
مردم می رهاند،بسيج بستری آموزشی برای همه مردم ايران 

است كه اغلب در بستر محيطی آن را تجربه كردن.
موسوی زاده افزود : بسيج رسانه با تاثی از بيانات امام خامنه ای 
عزيز در بيانيه گام دوم انقلاب ،با رويكرد گفتمان ســازی و 
تشكيل جبهه واحد رسانه ای از نيروهای انقلابی با محوريت 
اميد آفرينی در محروميت زدايی و كاهش آسيب های اجتماعی 
وارد عرصه رسانه ای شده و اين عرصه جهادی بهترين روش 

مقابله با جريان رسانه های معاند می باشد.
مسئول بسيج رسانه استان البرز در پايان اظهارداشت: بسيج 
رســانه در كنار دستگاه ونهادهای خدمات رسانی در انعكاس 
اخبار خدمت رسانی قرار دارد و مطالبه مردمی را براساس اخلاق 

رسانه ای پيگيری می نمايد.

دیدار رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج با مسئول سازمان بسیج رسانه و اعضای این سازمان
به مناسبت هفته بسیج صورت گرفت

نماينده عالی دولت در اســتان البرز گفت: تمامی 
مســئولان مربوطه و پيمانکاران دخيل در پروژه 
قطار شهری بايد دســت به دست هم دهند تا با 
پيگيری های مجدانه و تلاش شــبانه روزی اين 

مطالبه مردمی را به سرانجام برسانيم.
مجتبی عبداللهی  در بازديد از روند پيشرفت پروژه قطار شهری 
كرج، با بيان اينكه اين پروژه بسيار فنی و منظم در حال پيشرفت 
است، افزود: در اين بازديد به صورت ميدانی در جريان روند امور 

اين پروژه قرار گرفتيم.وی ادامه داد: زمانی كه برای تكميل اين 
پروژه صرف شده، منجر به افزايش قيمت ها شده است.

عبداللهی گفت: در شرايط كنونی هر يك كيلومتر مترو هزار و 
200 ميليارد تومان هزينه نياز دارد.

وی افزود: اين مقدار اعتبار در توان شهرداری كرج نيست از 
ايــن رو بايد منابع ويژه ای بــرای اين امر با توجه ويژه دولت 

پيش بينی شود.
اســتاندار البرز گفت: تمامی مسئولان مربوطه و پيمانكاران 

دخيل در اين پروژه بايد دســت به دســت هــم دهند تا با 
پيگيری های مجدانه و تلاش شبانه روزی اين مطالبه مردمی 
را به سرانجام برسانيم.وی افزود: اطمينان دارم بهره برداری از 

قطار شهری كرج در آينده نزديك محقق خواهد شد.

درصدد جلب توجه ملی برای تسریع در تکمیل قطار شهری کرج هستیم

معماری از مهمترين عناصر سبک زندگی 
در هر جامعه است كه اتفاقات آن جامعه 
در آن تاثيرگذار اســت در همين راستا 
و با توجه به شــيوع كرونا و تاثير آن در 
معماری گفتگويی با غزال صفدريان عضو 
هيات علمی دانشگاه آزاد واحد پرديس و 
استاديار گروه معماری انجام داديم كه در 

ادامه می آيد.
لطفا خودتان را معرفی كنيد و ســوابق 

تحصيليتان را توضيح دهيد.
غزال صفدريان هستم . عضو هيات علمی دانشگاه 

آزاد واحد پرديس و استاديار گروه معماری
 آيا پاندمی كرونا بر معماری تاثير گذار 
خواهد بود و اگر هست اين تاثير را چگونه 

ارزيابی می كنيد؟
عمدتا معماری پديده ای چند بعدی است كه در 
عين تاثير پذيری بسيار تاثير گذار خواهد بود. عواملی 
مانند فرهنگ ، سبك زندگی، اقيلم و به صورت كلی 
بسياری از عوامل محيطی و غير محيطی می تواند 

تعيين كنند نوع معماری در هر منطقه باشــد. در 
كنار اين موارد در بســياری از برهه های تاريخی 
اتفاقاتی توانسته بر معماری تاثير گذار باشد مانند 
سبك بين الملل كه از 1۹20 به يكی از سبكهای 
اصلی در معماری تبديل شــده علاوه بر صنعت و 
پيش ساختگی بسياز متاثر از جنگ بوده است زيرا 
در سبكهای مانند هنر نو كه به نوعی از سبكهای 
آغازين هنر جديد محسوب می شوند شاهد نقوش 
و اسليمی هايی هستيم كه در دوران پس از آن نفی 
می گردد. آنچنانكه ادولف لوس در مقاله خود تخت 
عنوان«تزيين و جنايت » تزيينات را نشانه انحطاط 
انسان مدرن معرفی می كند. پس به نوعی معماری 
در هر دوره متاثر از اتفاقاتی اســت كه رخ می دهد 
اتفاقاتی مانند جنگها، بيماريها و ...می تواند شاكله 
فضا های موجود را تغيير دهند. در ارتباط با پاندمی 
كرونا نيز اين موضوع قابل بررســی است . زيرا به 
نوعی در اين دوران ســبك زندگی انسان معاصر 
تغيير كرده است. از بعد شهری كم شدن تعاملات 
اجتماعی و عدم حضور افراد در مكانهای بسته مانند 

مراكز خريد،  فروشگاهها كه تاچندی پيش فضاهايی 
بودند كه مخاطبين زيادی را در خود جای می دادند. 
كرونا شيوه زندگی جديدی را پيش روی انسان ها 
قرار می دهد كه از يك سو انزوای انسان معاصر را 
می طلبد و از سوی ديگر انسان را مجبور به تجربه 
فضاهای جديد می كند كه شايد حتی تفريحات ما 
به ازای آن مكانهای متفاوتی را طلب می كند. به 
عنوان مثال حضور در طبيعت و توجه به فضاهای 
باز يكی از اصلی ترين راهكارهايی هست كه تكنو 
مدار معماری مدرن ارتباط با ان را كم رنگ كرده و 
در بعضی وارد موجب جدايی انسان با طبيعت شده 
است و شايد انسان فراموش كرده كه همواره طبيعت 
چه نقش كليدی را در زندگی او داشته و دارد. حال 
معماری نيز در اين جهت بايد بتواند هماهنگ با اين 
شرايط جديد پيش رود در غير اين صورت شاهد از 
دست رفتن تجربه های جمعی افراد خواهيم بود كه 
اين  بيگانه شدن، دوری از اجتماع تاثير بيشتری بر 
رشد روانی كودكان خواهد داشت كه بايد به دنبال 

راهكارهايی در اين زمينه باشم. 

مســکن پس از كرونا چه مولفه هايی 
خواهد داشت؟

مسكن كه در سالهای اخير شايد به زعم بنده صرفا 
تجسمی از مفهوم سر پناه است بايد در راستای كيفی 
گرايی مورد بازبينی قرار گيرد. به عبارتی اگر بخواهم 
به معنای لغوی مسكن يعنی محل آرامش بازگرديم 
آيا ميتوان اين آرامش را در خانه های جديد جستجو 
كرد. زندگی در آپارتمان كه البته بنده به بســياری 

 از دلايل كه خصوصا در كلان شــهرها به چشم 
می خورد آن را انكار ناپذير می دانم چه ويژگيهايی 
از انسان گرفته شده است. خانواده ها و به خصوص 
كودكانی كه به دليل پاندمی محكوم به گذراندن 
بيشتر با حتی تمام زمان خود در آپارتمانهايی هستند 
كه بايد حداقلهای كيفی زندگی را در خود جا دهد. 
با نگاهی به معماری گذشته خودمان متوجه خواهيم 
شــد كه مسكن در معنای واقعی خود در برگيرنده 
مجموعه ای از فضاها بوده كه امكان حضور افراد را 
به صورت همه جانبه فراهم كرده كه اگر در شرايط 
كرونا اين فضاها در خانه ها وجود می داشتند حتی 
ارتباط افراد خانواده را تسهيل می كرد. به عنوان مثال 
دوری پدر بزرگها و مادر بزرگ ها از فرزندان و نوه 
ها و بسياری ديگر ار نتايج عدم توجه به اين فضاها 
بوده اســت. حذف حياط از خانه ها كه خود نتيجه 
دوری انســان معاصر از طبيعت است كه پارک را 
جايگزين آنها كرده ولی در شرايط حاد كرونايی حتی 
شاهد بســته بودن اين پاركها بوده ايم كه تاثيرات 
 روحی آن خصوصا برای افراد سالخورده و كودكان 

می تواند قابل توجه تر باشد. پس اضافه شدن فضای 
باز در ســاختمانها كه نمود آن به صورت حياط در 
ارتفاع و يا استفاده از بام و آماده سازی آن )به صورت 
بام ســبز (كه البته در سالهای اخير مورد توجه قرار 
گرفته می تواند راه حل بهينه برای اين دست اتفاقات 
باشد كه امكان گردهم آيی های خانوادگی را فراهم 
می آورد. در كنار آن توجه به فضاهای نيمه باز هم 
به صورت بالكن با امكان محصوريت )اصل انعطاف 
پذيری(كه استفاده از آنها را در منظر شهری بدون در 
معرض ديد قرار گرفتن و در راستای معماری درونگرا 

را فراهم می كند .
 سخن آخر 

در آخر بايــد به اين نكته توجه كــرد كه كرونا 
توجه معماران را به اين نكته معطوف كرد كه بايد 
در فضاهای مســكونی بازنگری كرد. بازگشت به 
فضاهايی كه روزگاری در معماری ما وجود داشته 
ولی زندگی در ارتفاع آنها را حذف كرده است اما با 
نگاهی دقيق بايد به دنبال  بازنگری اين گونه فضاها 

با رويكردی مطابق با شيوه جديد زندگی باشيم.

معماری در هر دوره متاثر از اتفاقاتی است که رخ می دهد 
عضو هیات علمی دانشگاه آزاد واحد پردیس:
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